


SOS: Please could you share Dr. Eric Feigl-Ding's post "This is important to reestablish the mask's mandate in the United States" to slow the spread of the highly transmissible Delta variant. Yes, hospitalizations are up to 43% and deaths in 75% cases. #Deltavariant which is now 83% of all # Covid19 data indicate that it is 2 times more contagious and 4 times severe. It's kind of like the "Covid on steroids". So use all possible means to put pressure on the authorities and encourage your loved ones to wear the mask...

SOS: S'il vous plaît, pourriez-vous partager le message de Dr. Eric Feigl-Ding "C'est important pour rétablir le mandat du masque aux États-Unis" pour ralentir la propagation de la variante Delta hautement transmissible. Oui, les hospitalisations sont en hausse jusqu'à 43% et les décès sur 75% cas. #Deltavariant qui est maintenant 83% de toutes les données # Covid19 indiquent qu'il est 2 fois plus contagieux et 4 fois de grave. C'est un peu comme la "Covid sur des stéroïdes" . Alors utilisez tous les moyennes possibles pour mettre la pression sur les autorités et encourager vos proches à porter le masque...

 @PressSec, @ossoff, @ReverendWarnock, @donwinslow, @ewarren, @POTUS, @KamalaHarris, @staceyabrams, @BetoORourke, @HillaryClinton, @RBReich, @BernieSanders , @PeterHotez, @Cleavon_MD, @AliNouriPhD, @Craig_A_Spencer, Dr. Anthony Fauci, Erika Vlieghe, @vanranstmarc, @Emmanuel_microb, @mariusgilbert, @drphildevos, @LisaForKansas, @NaheedD, @DFisman, @BogochIsaac, @imgrund, @AmitAryaMD, @SabiVM, etc...